

نموذجي الافصاح:

شركة مزايا للتطوير العقاري (ش.م.ع.ق.) تفصح عن بياناتها المالية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025

تفصح شركة مزايا للتطوير العقاري عن بياناتها المالية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025، حيث بلغ صافي الربح 54,055,121 ريال قطري مقابل صافي الخسارة (69,990,232) ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه كما بلغت العائد على السهم 0.054 ريال قطري للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025، مقابل الخسارة على السهم (0.070) ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

Disclosure Form:

MAZAYA REAL ESTATE DEVELOPMENT (QPSC) DISCLOSES ITS FINANCIAL STATEMENTS FOR THE YEAR ENDED 31 DECEMBER 2025

Mazaya Real Estate Development Company discloses its financial statements for the year ended December 31, 2025. The statements show that the net profit is 54,055,121 QR compared to net loss amounting to (69,990,232) QR for the same period of the previous year.

The earnings per share amounted to 0.054 QR for the year ended December 31, 2025, to loss per share amounted to (0.070) QR for the same period of the previous year.